



The best of
Canadian education
for a global future.

Maple Bear Casablanca
MBC Private School

HAPPY NEW YEAR 2023
BONNE ET HEUREUSE ANNEE 2023

Casablanca, December 28th, 2022

Dear MBC Parents,

I hope you are doing well, as well as your children and loved ones.

It is with pleasure that I address you to present, on behalf of the entire Maple Bear Casablanca team, my best wishes for happiness, success and especially good health for the new year 2023. It is also an opportunity to thank you from the bottom of my heart for continuing to entrust us with your most beloved ones.

For three years now, we have been working to offer our students not only a strong knowledge base, optimal conditions to foster their development and their open-mindedness but also extracurricular activities that develop their skills, their abilities and their personality.

This year, we inaugurated our new computer lab and launched the **Computational Thinking** program to familiarize students from SK 'Senior Kindergarten' level onwards with the computer and its components and to teach them reasoning and computer logic.

The **Drama and Body Language & Expression** classes have been renewed with a new qualified teacher. These courses open up multiple horizons for our students:

- The ease of expression in front of an audience
- The ability to overcome shyness
- The discovery of new situations
- The expression of unexpected feelings
- The mastery of expression through gesture and speech
- A better knowledge of oneself and of others...

The **Music** course has been reinforced by the acquisition of new instruments. In the music studio of Maple Bear Casablanca, our students, starting at the JK (Junior Kindergarten) level, are introduced to musical culture by manipulating the piano and percussion instruments and by discovering the musical language through its notes and instruments.

Apart from the relaxation and the calming of the emotions that this course provides, music makes people feel at ease and allows them to discover the world through different sounds and melodies. It also allows:

- The enrichment of vocabulary
- The improvement of learning and the development of creativity, concentration and memorization. By singing a rhyme, tapping rhythms or listening to different types of melodies, certain areas of the brain are stimulated.

The weekly **Yoga** class continues from the JK (Junior Kindergarten) level. It brings physical and mental well-being. It helps to develop concentration and self-confidence. It helps to understand one's emotions, to self-regulate and to become aware of one's body. On a physical level, Yoga brings muscular flexibility, helps to correct posture errors, while participating in stress reduction.



The best of
Canadian education
for a global future.

Maple Bear Casablanca
MBC Private School

HAPPY NEW YEAR 2023
BONNE ET HEUREUSE ANNEE 2023

Such programs could not succeed without a solid, supportive and highly motivated team of teachers, assistants and administrators whose main objective is the success of the children's education. The current team spares no effort to achieve this goal. It has the technical and logistical means necessary to ensure its mission with excellence. It remains to wish them and the entire Maple Bear Casablanca community more success in the coming year.

Happy New Year 2023 to all!

Sincerely yours,

Maple Bear Casablanca Management

Happy new year
2023



Maple Bear Casablanca



The best of
Canadian education
for a global future.

Maple Bear Casablanca
MBC Private School

HAPPY NEW YEAR 2023
BONNE ET HEUREUSE ANNEE 2023

Casablanca le 28 Décembre 2022

Chers MBC Parents,

J'espère que vous vous portez bien ainsi que vos enfants et vos proches.

C'est avec plaisir que je m'adresse à vous pour vous présenter, au nom de toute l'équipe Maple Bear Casablanca, mes meilleurs vœux de bonheur, de réussite et surtout de bonne santé pour la nouvelle année 2023. C'est aussi une occasion pour vous remercier du fond du cœur de la confiance que vous nous accordez car, je sais, il s'agit de vos être les plus chers.

Depuis maintenant 3 ans, nous œuvrons pour offrir à nos élèves non seulement les bases de la connaissance et du savoir, les conditions pour leur épanouissement et leur ouverture d'esprit mais aussi des **activités extracurriculaires** qui développent leur savoir être, leur savoir-faire et leur personnalité.

Cette année, nous avons inauguré notre nouveau laboratoire informatique et lancé l'initiation au programme de **Pensée Computationnelle « Computational thinking »** pour familiariser les élèves à partir du niveau SK 'Senior Kindergarten, avec l'ordinateur et ses composants et leur apprendre le raisonnement et la logique informatique.

Les cours **d'activité théâtrale et d'expression corporelle** ont été reconduits avec un nouvel enseignant qualifié. Ces cours ouvrent à nos élèves des horizons multiples :

- L'expression aisée devant une assistance
- La victoire sur la timidité
- La découverte de situations nouvelles
- L'expression de sentiments imprévus
- La maîtrise de l'expression par le geste et la parole
- Une meilleure connaissance de soi et des autres...

Le cours **d'éveil musical** a été renforcé par l'acquisition de nouveaux instruments. Dans le studio de musique de Maple Bear Casablanca, nos élèves, à partir du niveau JK (Junior Kindergarten), s'initient à la culture musicale, en manipulant le piano et les instruments de percussion et en découvrant le langage musical à travers ses notes et ses instruments.

En dehors de la détente et de l'apaisement des émotions que procure ce cours, la musique sociabilise et permet de découvrir le monde via les différents sons et mélodies. Elle permet aussi :

- L'enrichissement vocabulaire
- L'amélioration de l'apprentissage et le développement de la créativité, de la concentration et de la mémorisation. En chantant une comptine, en tapant des rythmes ou en écoutant différents types de mélodies, certaines zones du cerveau sont stimulées.

Le cours hebdomadaire de **Yoga** continue à partir du niveau Junior Kindergarten (JK). Il apporte un bien-être physique et mental. Il aide à développer la concentration et la confiance en soi. Il permet d'appréhender ses émotions, de s'apaiser et de prendre conscience de son corps.



The best of
Canadian education
for a global future.

Maple Bear Casablanca
MBC Private School

HAPPY NEW YEAR 2023
BONNE ET HEUREUSE ANNEE 2023

Sur le plan physique, le Yoga apporte un assouplissement musculaire, aide à corriger des erreurs de posture tout en participant à la réduction du stress.

Un tel programme ne pourrait réussir sans une équipe pédagogique, Enseignants, Assistants et Direction, solide, solidaire et très motivée, avec pour objectif principal, la réussite de l'éducation des enfants. L'équipe actuelle ne ménage aucun effort pour atteindre cet objectif. Elle dispose des moyens techniques et logistiques nécessaires pour assurer sa mission avec excellence. Il reste à lui souhaiter et à toute la communauté Maple Bear Casablanca encore plus de succès.

Bonne et heureuse année 2023 à tous !

Veillez agréer, Chers Parents, nos considérations les plus distinguées.

La Direction

Bonne et heureuse année
2023



Maple Bear Casablanca